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Vragen van de leden Van Gent en
Vendrik (beiden GroenLinks) aan de
ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Economische Zaken over de
opslag van radioactief afval.
(Ingezonden 11 januari 2010)

1
Bent u ervan op de hoogte dat de
Commissaris van de Koningin in
Drenthe, Jacques Tichelaar, gisteren
in zijn nieuwjaarstoespraak1 heeft
gezegd dat Drenthe open moet staan
voor de opslag van radioactief afval?

2
Deelt u de mening dat dit een
verrassende uitspraak is, aangezien
er al jaren een meerderheid in de
Provinciale Staten van Drenthe tegen
opslag van radioactief afval is, en dit
ook als zodanig is vastgelegd in het
coalitieakkoord van het college van
Gedeputeerde Staten?

3
Heeft u met de heer Tichelaar
gesproken en/of gecorrespondeerd
over de opslag van radioactief afval
in Drenthe? Zo ja, wat was de inhoud
van die conversatie(s) en/of
correspondentie?

4
Komt uw standpunt over kernenergie
nog steeds overeen met de
formulering uit het regeerakkoord:
«Er worden deze kabinetsperiode
geen nieuwe kerncentrales gebouwd.
De kerncentrale Borssele blijft open»?

Zo ja, deelt u de mening dat we in
Nederland geen nieuwe
opslagcapaciteit voor radioactief afval
nodig hebben? Zo nee, wat is dan nu
het kabinetsstandpunt ten aanzien
van kernenergie?

5
Deelt u de mening dat de veiligheid
van de opslag van radioactief afval op
de lange termijn niet volledig
gegarandeerd kan worden? Zo ja,
deelt u dan ook de mening dat het
veel verstandiger is om in duurzame
energie te investeren in plaats van in
kernenergie?

1 Dagblad van het Noorden, 7 januari 2010:
«Drents nee tegen kernafval ongepast»
http://www.dvhn.nl/nieuws/noorden/drenthe/
article5669072.ece/%27Drents-nee-tegen-
kernafval-ongepast%27
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